

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work- Fatherland

MINISTRY OF HIGHER
EDUCATION

THE UNIVERSITY OF BAMENDA

P.O. BOX 39 Bamenda



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix- Travail – Patrie

MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT
SUPERIEUR

UNIVERSITE DE BAMENDA

BP 39 Bamenda

NOTICE OF REQUEST FOR MANIFESTATION OF INTEREST
No _____ / NRMI / UBa / PRO-ACTP / 2019 of 02 MARS 2019
for the pre-selection of technical consultancy firms to ensure the project
management of some construction works at the University of Bamenda

1-Context

As part of the ongoing infrastructural development of the University of Bamenda and the operationalization of new institutions created by the Head of State in some universities, the Vice-Chancellor of The University of Bamenda plans to recruit some consulting firms to ensure the technical follow-up of some construction works at the University of Bamenda.

2-Subject

The purpose of this notice of solicitation of interest is to prequalify the technical consulting firms which will participate in the National Restricted Bidding for the recruitment of the consulting firms in charge of the follow-up of the construction works of an administrative and pedagogic block for the National Polytechnic School and the Higher Institute of Commerce and Management of The University of Bamenda.

3-Participation

The participation in the present request for manifestation of interest is reserved for the Cabinets / firms with a proven experience in the field of the envisaged services. Candidates will have to justify a great experience capitalized by their experts.

4-Financing

Funding is provided by the public investment budget of the Ministry of Higher Education, Imputation 53 18731640 2813, PRO-ACTP Treasure Account No. 420 002 703.

5-Submission of bids:

Bids written in French or English in four (04) copies including one (01) original and three (03) copies will be deposited in the Directorate of Development, Physical Plant and Infrastructure of The University of Bamenda BP: 39, Bambili, no later than 19/03/2019 at 12 noon prompt, and shall be marked:

"Notice of request for manifestation of interest
No _____ / NRMI / UBa / PRO-ACTP / 2019 of 21/03/2019
for the pre-selection of technical consultancy firms to provide project management for
some construction works at the University of Bamenda.

To open only during the bids opening session "

6-Composition of the file

The candidate's file will be presented in a sealed envelope containing two envelopes inside:

The first envelope "envelope A" will be marked "administrative documents" and will contain the following documents:

SN	Document
A1	Declaration of manifestation of interest of the candidate showing the company name, address of the registered office, contacts, etc.
A2	Photocopy of the taxpayer card
A3	Photocopy of the commercial register
A4	Attestation of non-indebtedness
A5	Photocopy of the certificate of location and a location plan
A6	Certificate of non-bankruptcy
A7	Certificate of non-exclusion from public contracts

The second envelope "envelope B" will be marked "technical offer". It will contain all documents relating to the competency and general references of the tenderer and its financial capacity, placed in the order indicated in the following table:

SN	Methodology documents
B1	Organization of the firm / design office
B2	Methodological note on the understanding and planning of the mission
B3	List of experts and staff that the firm intends to involve in the mission if it is retained - Join CV dated and signed by interested, highest degree - Join the organizational chart of the mission
B4	Experience of the firm in similar missions. Provide the following information by mission: - Designation of the mission - Country and location - Profiles of specialized staff used - Name of the chief of mission - Name and address of the client - Start and end dates - Financial value
B5	Experience of experts in similar missions. Provide the following information by mission: - Name of the expert - Designation of the mission - Country and location - Role of the expert in this mission - Name of the chef de mission - Name and address of the client - Start and end dates - Financial value
B6	List of execution material - Office furniture - Hardware - Logistics - Software

- The non-production of one of these documents will result in a zero (0) mark
 - Any false statement will result in rejection of the candidate's offer
- At the end of this request for manifestation of interest, a short list of pre-qualified consulting firms will be established and a letter of invitation to tender will be sent to them.

7-Evaluation Criteria:

Order number Criteria Rating

SN	Criteria	Rating
1	Presentation of the bid	3 pts
2	Note on the understanding of the mission	10 pts
3	Organization, methodology, planning	12 pts
4	Experience of the consulting firm in similar work	10 pts
5	Experience of experts assigned to the mission	60 pts
6	List of justified material	5 pts
	TOTAL	100 pts

8-Evaluation of bids and publication of the results:

Only bids including all up-to-date administrative documents, with a technical score of at least 70 points, will be prequalified for the National Restricted Call for Tender which will be launched according to the rules and procedures defined by the texts in force in the Republic of Cameroon and in particular, decree N ° 2018/366 of June 20, 2018 on the Public Contracts Code.

9-Complementary information:

Additional technical information can be obtained during working hours at the Directorate of Development, Physical Plant and Infrastructure of the University of Bamenda. Tel: 679249447 / 698281990.



Prof. Theresia NKUO-AKENJI
Vice-Chancellor

Ampliations :

- MINMAP
- ARMP (for publication)
- MINESUP/PRO-ACTP
- P/CIPM/UBa
- DPPI
- Affichage

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work- Fatherland

MINISTRY OF HIGHER
EDUCATION

THE UNIVERSITY OF BAMENDA

P.O. BOX 39 Bamenda



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix- Travail – Patrie

MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT
SUPERIEUR

UNIVERSITE DE BAMENDA

BP 39 Bamenda

AVIS DE SOLLICITATION A MANIFESTATION D'INTERET

N 009-00110 /ASMI/UBa/PRO-ACTP/2019 du 02 MARS 2019

pour la présélection des bureaux d'études techniques devant assurer la maîtrise d'œuvre de certains travaux de construction à l'Université de Bamenda

1- Contexte

Dans le cadre de la poursuite du développement infrastructurel de l'Université de Bamenda et l'opérationnalisation des nouveaux établissements créés par le Chef de l'Etat dans certaines universités, la Vice-Chancellor de l'Université de Bamenda envisage de recruter des bureaux d'études techniques devant assurer la maîtrise d'œuvre de certains travaux de construction à l'Université de Bamenda.

2- Objet

Le présent avis de sollicitation a manifestation d'intérêt a pour objet la prequalification des bureaux d'études techniques devant participer à l'Appel d'Offres National Restreint pour le recrutement des BET chargés de la maîtrise d'œuvre des travaux de construction des blocs administratifs et pédagogiques pour l'Ecole Nationale Supérieure Polytechnique de Bamenda et l'Institut Supérieur de Commerce et de Gestion de l'Université de Bamenda.

3- Participation

La participation à la présente sollicitation a manifestation d'intérêt est réservée aux Cabinets / Bureaux d'Etudes justifiant d'une expérience avérée dans le domaine des prestations envisagées. Les candidats devront justifier d'une grande expérience capitalisée par leurs experts.

4- Financement

Le financement est assuré par le budget d'investissement public du Ministère de l'Enseignement Supérieur, Imputation 53 18731640 2813, Compte trésor PRO-ACTP n°420 002 703.

5- Remise des Offres :

Les Offres rédigées en français ou en anglais en quatre (04) exemplaires dont un (01) original et trois (03) copies seront déposées à la Direction des Infrastructures, de la Planification et du Développement, Service des marchés de l'Université de Bamenda BP : 39, Bambili, au plus tard le 19/03/2019 à 12 heures précises, et devront porter la mention:

« Avis de sollicitation a manifestation d'intérêt

N 009-00110 /ASMI/UBa/PRO-ACTP/2019 du 02/03/2019

pour la présélection des bureaux d'études techniques devant assurer la maîtrise d'œuvre de certains travaux de construction à l'Université de Bamenda.

A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement ».

6- Composition du dossier

Le dossier des candidats sera présenté dans une enveloppe scellée contenant à l'intérieur deux enveloppes :

La première enveloppe dite « enveloppe A » portera la mention « pièces administratives » et contiendra les documents ci-après :

N° d'ordre	Document
A1	Déclaration de manifestation d'intérêt du candidat faisant apparaître la raison sociale, l'adresse du siège social, les contacts, etc.
A2	Photocopie de la carte de contribuable
A3	Photocopie du registre de commerce
A4	Attestation de non redevance
A5	Photocopie de l'attestation de localisation et un plan de localisation
A6	Attestation de non-faillite
A7	Certificat de non-exclusion des marchés publics

La deuxième enveloppe dite « enveloppe B » portera la mention « offre technique ». Elle contiendra tous les documents relatifs à la compétence et aux références générales du soumissionnaire et à sa surface financière, placés dans l'ordre indiqué dans le tableau suivant :

N° d'ordre	Documents de méthodologie
B1	Organisation du cabinet / bureau d'études
B2	Note méthodologique sur la compréhension et le planning d'exécution de la mission
B3	Liste des experts et du personnel que le cabinet compte impliquer dans la mission s'il est retenu - Joindre CV datés et signés par les intéressés, diplôme le plus élevé - Joindre l'organigramme de la mission
B4	Expérience du cabinet dans les missions similaires. Donner les renseignements suivants par mission : - Désignation de la mission - Pays et lieu - Profils des personnels spécialisés utilisés - Mon du chef de mission - Nom et adresse du client - Dates de démarrage et de fin - Valeur financière
B5	Expérience des experts dans les missions similaires. Donner les renseignements suivants par mission : - Nom de l'expert - Désignation de la mission - Pays et lieu - Rôle de l'expert dans cette mission - Mon du chef de mission - Nom et adresse du client - Dates de démarrage et de fin - Valeur financière
B6	Liste du matériel d'exécution - Matériel de bureau - Matériel informatique - Matériel de logistique - logiciels

- La non-production de l'une de ces pièces entraînera la note zéro (0)
- Toute fausse déclaration entraînera le rejet de l'offre du candidat

A l'issue de la présente sollicitation a manifestation d'intérêt, une liste restreinte des bureaux d'études préqualifiés sera établie et il leur sera adressé par voie de presse une invitation à soumissionner.

7- Critères d'évaluation :

N° d'ordre	Critères	Notation
1	Présentation de l'offre	3 pts
2	Note sur la compréhension de la mission	10 pts
3	Organisation, méthodologie, planning	12 pts
4	Expérience du bureau d'études dans les travaux similaires	10 pts
5	Expérience des experts affectés à la mission	60 pts
6	Liste du matériel justifié	5 pts
	TOTAL	100 pts

8- Evaluation et publication des résultats :

Seules les offres comprenant toutes les pièces administratives à jour et ayant obtenu une note technique de 70 points au moins seront préqualifiées pour l'Appel d'Offres National Restreint qui sera lancé selon les règles et procédures définies par les textes en vigueur en République du Cameroun et notamment, le décret N° 2018/366 du 20 juin 2018 portant Code des Marchés Publics.

9- Renseignements complémentaires :

Les Renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus aux heures ouvrables à la Direction des Infrastructures, de la Planification et du Développement de l'Université de Bamenda. Tél: 679249447 / 698281990.



Prof. Theresia NKUO-AKENJI
Vice-Chancellor

Ampliations :

- MINMAP
- ARMP (information et publication)
- MINESUP/PRO-ACTP
- P/CIPM/UBa
- DPPI
- Affichage